
PROTOKÓŁ 

z obrad  XIII sesji Rady Gminy 

odbytej w dniu 27 września 2007 r 

 
Przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Pana Henryk Mazur , o godz.13.00 otworzył 

obrady XIII sesji  i po powitaniu jej uczestników stwierdził na podstawie listy obecności, że  

w obradach uczestniczy 15 radnych , co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji, lista obecności radnych i sołtysów stanowi załącznik nr 1 i 2 do 

protokołu. 

Ad.1. 

Przyjęcie porządku obrad . 
Przewodniczący Rady Gminy zapoznał radnych z proponowanym porządkiem obrad :  

1/Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

2/ Przyjęcie protokołu z XII sesji.  

 

3/ Analiza stanu oświetlenia. 

 

4/ Realizacja budżetu za I półrocze 2007 roku. 

 

5/ Podsumowanie dożynek gminnych. 

 

6/ Stan bezpieczeństwa na terenie Gminy. 

 

7/ realizacja wniosków dot.zasobów komunalnych. 

 

8/ Podjęcie uchwał w sprawach : 

a/ powołania Zespołu opiniującego zgłoszone kandydatury na ławników, 

b/ ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego dla pracowników zatrudnionych w  

    Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Marciszowie oraz uzgodnienia wartości  

    jednego  punktu w tabeli rozpiętości dla poszczególnych kategorii zaszeregowania, 

c/ sprzedaży nieruchomości, 

d/ sprzedaży nieruchomości, 

e/ zmian w budżecie gminy na rok 2007, 

f/ upoważnienia Wójta Gminy Marciszów do podjęcia działań mających na celu  

   przekształcenie  SPZOZ w Marciszowie, 

g/ przeznaczenia środków finansowych na pomoc zdrowotną dla nauczycieli placówek  

   oświatowych prowadzonych przez Gminę Marciszów oraz przyjęcia regulaminu  

   zagospodarowania tymi środkami  

 

9/ Sprawy różne, wolne wnioski i zapytania radnych. 

 

10/ Zakończenie obrad sesji. 
Po czym zwrócił się o ewentualne propozycje zmian.  

Pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy zwrócił się do Rady o wprowadzenie do porządku obrad 2 

projektów uchwał w sprawie : nieodpłatnego przejęcia linii kolejowej Marciszów-Bolków i 

Marciszów -Jerzmanice-Zdrój. Przypomniał Radzie o podejmowaniu już takich uchwał , jednak  

ze względu na zmianę siedziby i właściciela PKP  SA. w Warszawie na ul.Szczęśliwiecką należy 

dokonać również zmiany uchwały. Przybliżył szczegóły. 

Przewodniczący Rady zaproponował ujęcie  tych projektów uchwał w podpunktach „i”  i „j” 

Ponadto Przewodniczący  Rady Gminy zapoznał Radę z treścią pisma złożonego przez radną 

Monikę Tomczak dot. rezygnacji z pełnienia funkcji radnej z dniem 18 września. 
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W związku z tym został przygotowany projekt uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnej 

pani Moniki Tomczak proponując ujęcie projektu uchwały  w pod.”k” informując , że w związku 

z tym czekają  Radę uzupełniające wybory w miejscowości Pastewnik. 

Poprosił też o pozwolenie przedstawienia informacji przez obecna na sesji przedstawicielkę 

Fundacji Na Rzecz Ziemi Kamiennogórskiej „Kwiat Lnu” Stowarzyszenie „Kolorowe Jeziorka”  

przed informacją na temat oświetlenia czyli jako pierwszej. 

Poddane pod głosowanie 3 projekty uchwał oraz przedstawienie informacji przez „Kwiat Lnu 

zostały w głosowaniu przyjęty jednogłośnie tj. 12 radnych   „za”, w czasie głosowania nieobecni 

radny J.Banasiewicz i T.Borowy , 0  radnych „przeciwnych” , 0 radnych „wstrzymujących”. 

Następnie zapoznał z porządkiem obraz , po wprowadzeniu  propozycji zmian w porządku obrad  

który przedstawia się następująco : 

1/ Otwarcie obrad sesji. 

2/ Przyjęcie porządku obrad. 

3/ Przyjęcie protokołu. 

4/ Informacja przedstawiciela Fundacji Na Rzecz Ziemi Kamiennogórskiej „Kwiat Lnu „     

    Stowarzyszenie kolorowe jeziorka.  

5/ Analiza stanu oświetlenia. 

6/ Realizacja budżetu Gminy za I półrocze 2007 r  

7/ Podsumowanie dożynek. 

8/ Stan bezpieczeństwa na terenie Gminy. 

9/ Realizacja wniosków dot.zasobów komunalnych.   

10/ Podjęcie uchwał w sprawach :  

a/ powołania Zespołu opiniującego zgłoszone kandydatury na ławników , 

b/ ustalenie najniższego wynagrodzenia zasadniczego dla pracowników zatrudnionych w  

    Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Marciszowie oraz uzgodnienia wartości  

    jednego  punktu w tabeli rozpiętości dla poszczególnych kategorii zaszeregowania.  

c/ sprzedaży nieruchomości , 

d/ sprzedaży nieruchomości , 

e/ zmian w budżecie gminy na 2007 rok, 

f/ upoważnienie Wójta Gminy Marciszów do podjęcia działań mających na celu  

   przekształcenie  SPZOZ w Marciszowie, 

g/ regulaminu udzielania pomocy społecznej o charakterze socjalnym dla uczniów  

    zamieszkałych na terenie Gminy Marciszów, 

h/ przeznaczenia środków finansowych na pomoc zdrowotną dla nauczycieli placówek  

    oświatowych prowadzonych przez Gminę Marciszów oraz przyjęcia regulaminu  

    zagospodarowywania tymi środkami, 

 i/ wniosku o nieodpłatne przejęcie linii kolejowej Marciszów-Jerzmanice Zdrój, 

 j/ wniosku o nieodpłatne przejęcie linii kolejowej Marciszów-Bolków, 

 k/wygaśnięcia mandatu radnego.  

11/ Sprawy różne , wolne wnioski i zapytania radnych. 

12/ Zakończenie obrad sesji. 
Poddany pod głosowanie zmieniony porządek obrad , Rada Gminy w głosowaniu przyjęła 

jednogłośnie.  

Ad.3. 

Przyjęcie protokołu. 
Protokół został przyjęty bez uwag , ponadto Przewodniczący Rady Gminy  przypomniał  

informację z ostatnio odbytego szkolenia , iż nie stosuje się już głosowania nad zatwierdzeniem 

protokołu i jeżeli nie ma do niego uwag zostaje on automatycznie przyjęty. 

Ad.4. 

Informacja Przedstawiciela Fundacji Na Rzecz Ziemi Kamiennogórskiej ‘Kwiat Lnu” 
Przybyła na obrady sesji przedstawicielka Fundacji przybliżyła uczestnikom obrad  sesji temat  
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dot.możliwości uczestniczenia poszczególnych sołectw w organizowanej imprezie mającej na 

celu zaprezentowania walorów turystycznych oraz lokalnych produktów wytwarzanych na 

terenie Gminy Marciszów w dniu 13 pażdziernika 2007 r w Wieściszowicach. 

Ponadto Przewodniczący Rady Gminy zapoznał wszystkich z treścią zaproszenia  na dożynki 

powiatowe  na dzień 07-10-2007. 

Ad.5. 
Analiza stanu oświetlenia na terenie Gminy Marciszów. Analizy dokonał Pan Stefan 

Zawierucha Wójt Gminy informując , że na terenie Gminy jest  340 punktów świetlnych. 

Przybliżył aktualny stan dot. zarówno dokumentacji oraz ilością punktów  

mających zostać założonych na terenie Gminy. Poinformował też , że w celu oszczędności  

dokonuje się wymiany lamp na  energooszczędne dlatego też należy mieć świadomość tego , że 

im więcej punktów świetlnych tym więcej będzie ich do utrzymania.  

W przyszłym roku planuje się oświetlić świetlicę w Ciechanowicach około 4-5 lamp. 

Radna Czesława Olejniczak Sędzisław 
Zwróciła się z prośbą o doświetlenie drogi powiatowej w kierunku posesji pana .Wiernika w 

Sędzisławiu tj. około 5 punktów. 

Wójt Gminy poinformował w odpowiedzi ,iż musi zostać na to wykonany pełny projekt z 

wyposażeniem po czym może nastąpić  budowa. Ma to na uwadze. 

Radny Władysław Wróblewski  
Zwrócił się w sprawie niedokończonego  doświetlenia Pustelnika  i Domanowa, na co wniosek 

złożono  już w 2003 roku. 

W odpowiedzi   Wójt Gminy poinformował, że być może zostanie w Pustelniku oświetlony 

zakręt natomiast Domanów musi być jak wspomniał inwestycja 

Radna Teresa Mospan  Ciechanowice 
Zwróciła się w sprawie oświetlenia wiaduktu przy posesji p.Z.Kłak i Wójs w Ciechanowicach. 

Wójt poinformował, że musi to być też inwestycja ponieważ miejsca są za daleko  od mostu i  

myśli o wykonaniu tego zadania.  

Tadeusz Rakoczy sołtys Nadgórnika 
Zwrócił się w sprawie oświetlenia  Nadgórnika obiecane już dwa lata temu. 

Wójt Gminy zapoznał z aktualną sytuacją w tej sprawie  informując o kłopotach w Zakładzie 

Energetycznym jednak w przyszłym roku postara się rozpocząć te prace jak będzie 

dokumentacja. 

Pan Henryk Mazur Przewodniczący Rady Gminy 
Poinformował o potrzebach zgłaszanych przez przedstawicieli poszczególnych Rad Sołeckich w 

czasie posiedzenia Komisji Infrastruktury Technicznej , które dotyczyły głównie oświetlenia  i 

remontu dróg dlatego myśli , że Pan Wójt  zrobi wszystko ażeby sukcesywnie na każdej wsi 

jakieś zadanie wykonać , bo nie stać Gminy na to , żeby zrobić wszystko w jednym czasie.   

Innych uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Ad.6. 

Realizacja budżetu za I półrocze 2007 roku. 
Pani Krystyna Magda Skarbnik Gminy zapoznała Radę z Uchwałą Nr I-221/2007  Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 4 września 2007 r  sprawie opinii o 

przedłożonej przez Wójta Gminy Marciszów informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy 

Marciszów za I półrocze 2007 r. 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej o 

przedstawienie opinii Komisji n/t realizacji budżetu. 

Czesława Olejniczak – przewodnicząca Komisji  
Zapoznała Radę z pozytywną opinią Komisji Rewizyjnej , która szczegółowo analizowała 

wcześniej dostarczone sprawozdanie z realizacji budżetu za I półrocze 2007 r. 

Innych uwag i zapytań nie zgłoszono.  
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Ad.7. 

Podsumowanie dożynek 
Przewodniczący  Rady Gminy poprosił Pana Adam Ryżowskiego sołtysa Wieściszowic , które w 

b.r były organizatorem dożynek gminnych o ich podsumowanie. 

Radny Adam Ryżowski  Wieściszowice 
Podziękował wszystkim Radom Sołeckim za udział w dożynkach , które zostały zorganizowane 

przy pomocy Urzędu. Podziękował z pomoc Wójtowi Gminy oraz pracownikom Urzędu Gminy ,  

a w szczególności pani Liliannie Tokarskiej. Zapoznał z dochodami tj. kwotą 3 tys z dożynek dla 

wsi Wieściszowie za , które Rada Sołecka ma zamiar dokonać zakupów do nowej świetlicy. 

Myśli, że dożynki były udane z czego  jest bardzo usatysfakcjonowany. 

Pan Henryk Mazur Przewodniczący Rady Gminy 
Podziękował radnemu Adamowi Ryżowskiemu , jako głównemu gospodarzowi oraz Wójtowi 

Gminy , pracownikom Urzędu Gminy , którzy również dużo pracy włożyli w ich zorganizowanie 

i stwierdził , że żeby nie pogoda, która w większości nie dopisała byłyby jeszcze bardziej udane. 

Pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy  
Ustosunkował się do napisanego w Tygodniku Regionalnym artykułu przez pana Piotra 

Słowińskiego,  który zwrócił uwagę na taplające się w błocie dzieci w czasie dożynek na łące 

udostępnionej przez mieszkańca Wieściszowic łąki na, której postawiono dom dmuchany gdzie 

skakały dzieci nie biorąc pod uwagę tego , że niemal przez cały miesiąc padał deszcz oraz na  

rzecz bardziej ważną jak oddanie obiektu do użytku – nowej świetlicy  mieszkańcom 

Wieściszowic. 

Radna Jadwiga Adamczyk Wieściszowice 
W imieniu mieszkańców Wieściszowic podziękowała panu Wójtowi Gminy za dotrzymanie 

słowa uruchomienia świetlicy na dożynki i tym samym za to, że wieś posiadając już świetlicę 

będzie mogła tętnić życiem , ponieważ dotychczas takich szans nie miała. 

Radny Adam Ryżowski Wieściszowice 
Zwrócił się z prośbą do Wójta Gminy o jak najszybsze usunięcie  usterek w świetlicy jak tylko 

firma będzie miała wolne moce przerobowe. Ponadto zwrócił się w sprawie pozostawionych 

wieńcy dożynkowych przez Rady Sołeckie obawiając się , że mogą zostać zniszczone. 

Ad.8. 

Stan bezpieczeństwa na terenie Gminy    
Uczestniczący w obradach sesji Pan Stanisław Napierała V-ce Prezes Zarządu Gminnego 

ZOSPRP Gminy Marciszów zapoznał Radę z informacją ogólną , charakterystyką OSP , 

wyposażeniem i wyszkoleniem w OSP, ogólnym stanie członków OSP , liczbą młodzieżowych 

drużyn pożarniczych , rodzajem strażnic, tytułem prawnym do siedziby OSP, ilością 

samochodów , ilością sprzętu ratowniczego, sposobem szkolenia w OSP ,działaniami 

ratowniczymi, poszkodowanymi w działaniach ratowniczych , działalnością kulturalno-

oświatową , ilością udziałów w zawodach sportowo-pożarniczych , tytułami prenumerowanych 

czasopism , ilością sprzętu biurowego w OSP , pozyskanych w u.r. środków na działalność 

statutową  z zewnątrz, wysokością środków przeznaczonych w poprzednim roku na 

zabezpieczenie działalności operacyjnej OSP, dostępie do internetu  , zamierzeniach OSP na rok 

przyszły informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. Materiał został również przedstawiony 

obrazowo.  

Do przedstawionej informacji nie wniesiono uwag. 

Oceny stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy dokonał radny 
Tadeusz Borowy – kierownik Posterunku Policji w Marciszowie aspirant sztabowy , która 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Do przedstawionych informacji nie wniesiono uwag. 

Ad.9. 

Realizacja wniosków dot. zasobów komunalnych na terenie Gminy.  
Z aktualną sytuacją zapoznał Pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy- pisemna informacja stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu. 
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Ponieważ Pani Monika Tomczak musiała opuścić obrady sesji Przewodniczący Rady Gminy 

wspólnie z Wójtem Gminy podziękowali pani Monice Tomczak za dotychczasową prace w 

Radzie Gminy, która również pożegnała się z radnymi.  

Ad.10. 

Podjęcie uchwał w sprawach : 

- powołania zespołu opiniującego zgłoszone kandydatury na ławników. 
Pan Henryk Mazur  Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się o zgłaszanie kandydatur spośród 

radnych w skład zespołu opiniującego. 

Zostały zgłoszone następujące kandydatury : 

Radny Adam Ryżowski   wyraził zgodę , 

Radny Janusz Banasiewicz  wyraził zgodę, 

Radna Teresa Mospan   wyraziła zgodę 

Radna Jadwiga Adamczyk wyraziła zgodę. 

W związku z brakiem innych kandydatur lista została zamknięta. 

Przewodniczący Rady Gminy zapoznał z treścią projektu uchwały poddając ją pod głosowanie. 

Rada Gminy w glosowaniu jednogłośnie przyjęła projekt uchwały , która stanowi załącznik nr 6 

do protokołu. 

- ustalenie najniższego wynagrodzenia zasadniczego dla pracowników  zatrudnionych w  

  Gminnym Ośrodku Zdrowia w Marciszowie oraz uzgodnienia wartości jednego punktu w  

  tabeli  rozpiętości dla poszczególnych kategorii zaszeregowania. 
Uczestnicząca w obradach sesji Pani Zofia Wodziak kierownik GOPS poinformowała , że 

szczegółowo omawiała projekt na posiedzeniach komisji dlatego prosi o ewentualne pytania. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący zapoznał Radę z treścią projektu uchwały , który Rada w glosowaniu przyjęła  

jednogłośnie i stanowi załącznik nr  6 do protokołu. 

Ponieważ  są dwa projekty uchwał w sprawach sprzedaży szczegółowo omawiane na komisjach 

Pan Przewodniczący Rady Gminy zaproponował glosowanie nad nimi blokiem, do propozycji 

nie wniesiono sprzeciwu. 

- projekt uchwały w sprawie : sprzedaży nieruchomości 

- projekt uchwały w sprawie : sprzedaży nieruchomości   
Rada w głosowaniu jednogłośnie przyjęła projekty uchwał , które stanowią załącznik 7 i 8 do 

protokołu. 

- projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2007 rok. 
Wiceprzewodniczący  Rady Gminy Adam Ryżowski zaproponował formę zadawania pytań pani 

Skarbnik Gminy w związku z tym , że projekt był  szczegółowo omawiana na posiedzeniach 

komisji. 

Skarbnik Gminy zaznaczyła, że sytuację jaką przedstawiała na Komisjach nie uległa zmianie.  

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Pan Przewodniczący Rady Gminy zapoznał Radę z treścią projektu uchwały , która została w 

głosowaniu przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

- projekt uchwały w sprawie : upoważnienia Wójta Gminy Marciszów do podjęcia działań  

  mających na celu przekształcenie SPZOZ w Marciszowie. 
Pan Wójt Gminy zapoznał Radę że , SPZOZ w Marciszowie  to jeden z nielicznych zakładów 

publicznych oraz  przyczynami podjęcia działań m.in. że jako publiczny nie można zarabiać,  

natomiast jako niepubliczny można wynajmować gabinety i mieć dodatkowe środki ponadto 

będzie można pobierać dzierżawę za obiekty wysokość stawki ustali Rada. 

Zasadnicza przyczyna to, że płacimy składki do NFOZ , NFOZ w formie  kontraktu ceduje na 

działalność i taka prywatyzacja wpłynie na zwiększenie dochodów ,a co również na lepszą 

opiekę. 

Poinformował , że Rada Społeczna SPZOZ  analizowała już temat , obecnie Pani Sekretarz 

Gminy z mecenasem konsultują przepisy w tej sprawie. 
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Pan Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w ostatnim posiedzeniu Komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu uczestniczyła pani Grażyna Leszczyńska dyrektor SPZOZ udzieliła odpowiedzi  

na zadane pytanie w sprawie ewentualnej prywatyzacji , prosząc o przekazanie tej opinii radną 

Zofię Siudak Przewodnicząc Komisji Oświaty. 

Radna  Zofia Siudak poinformowała, że zgodnie z przekazaną informacją przez dyrektora SPZO  

sytuacja nie ulegnie  zmianie pod żadnym kątem , zostaną utrzymani dotychczasowi specjaliści , 

na oddzielnych zasadach pracuje tylko stomatolog. Pozostanie w gestii sprzęt  , nie zmieni się 

sytuacja finansowa , bo w dalszym ciągu placówka będzie otrzymywała fundusze na zasadzie 

kontraktu  z NFZ. Za plus dyrektor uznała zmianę formy , bo daje możliwość pozyskiwania 

własnymi drogami środków finansowych , czy kredytów i nie ma mowy o redukcjach czy 

zmianie pracowników. 

Radna Jadwiga Adamczyk Wieściszowice 
Zwróciła się o przedstawienie  relacji na linii SPZOZ - Szkoła  

Zofia Siudak poinformowała ,iż  dzieci od klasy „ 0 „ do Gimnazjum są otoczone opieką w 

każdej  sytuacji   nie ma rozbieżności czy ktoś podlega leczeniu,  czy nie ,  pomoc jest udzielana. 

Ponadto na Komisji został pozytywnie oceniony fakt bliskości  Ośrodka jak też Policji dzięki 

czemu natychmiast udzielana jest pomoc oraz  dotychczasowe relacje jako zdrowie i dobre i w 

interesie dzieci. 

Profilaktyka  zdrowotna jest prowadzona  również po lekcjach na świetlicach , a wskaźnik 

szczepienia dzieci wynosi 99,9 %  bardzo wysoki. 

Podkreślono ,że dzieci ze szkoły podstawowej miały przeprowadzone badania jamy ustnej 

prowadzona jest też fluoryzacja , badania obowiązkowe  bilanse itp. 

Radny Adam Ryżowski  Wieściszowice 
Zwrócił się do pani Skarbnik Gminy z zapytaniem co będzie jak  w momencie przekształcenia  

wystąpią zadłużenia ?  

Skarbnik Gminy w odpowiedzi poinformowała, ż jeżeli będzie zadłużenie to Gmina musi je 

pokryć , bo jest organem założycielskim i odpowiada za zobowiązania. 

Zwrócił się też z zapytaniem  , czy dyrektor przedstawiła politykę usług jeżeli miałby to być 

zakład niepubliczny  sprywatyzowany  tym bardziej, że Rada nie będzie miała już na to wpływu  

oraz czy usługi dla szkoły i innych jednostek np. nie będą opłacane z NFOZ , kto będzie 

wówczas ponosił ciężar opłaty , czy nie będzie to wówczas za duże obciążenie dla mieszkańców.  

Radna Zofia Siudak  Przewodnicząca Komisji Oświaty 
Poinformowała w odpowiedzi , że takie pytanie nie padło ze strony komisji ale pani dyrektor  

zapewniła, że pacjenci nie odczują przejścia w niepubliczny zakład. 

Radny Andrzej Mitczak Ciechanowice 
Wyraził obawę , co się stanie kiedy  kiedy potencjalna osoba nie będzie chciała dawać usług  w 

ośrodku  ,a ponadto  nie rozumie po co przekształcać coś , co jest dobre tym bardziej słyszał o 

otrzymanej nagrodzie przez dyrektora Ośrodka czyli jest dobrze zdaniem radnego.  

Włożono duże pieniądze w jego powstanie , więc czy to dobry pomysł aby go prywatyzować 

wyrażając obawę żeby nie stało się tak że dać się komuś prezent. 

Pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy  
Nie obawia się tego co proponuje  , bo z punktu widzenia ekonomicznego jest dobrze i nie ma 

żadnego zagrożenia. Będzie to etap wstępny, a  warunki postawi korzystne dla Gminy i nie ma w 

tym żadnego niepokoju , bo wiadomo co będzie , będzie lepiej tym bardziej że nie ma dobrej 

współpracy z dyrekcją szpitala w Kamiennej Górze. 

Innych uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy zapoznał z projektem uchwały. 

Rada w głosowaniu 9 głosami „za” , 5 głosami „przeciw”/ radny Adam Ryżowski, radna 

Jadwiga Adamczyk, radna Andrzej Mitczak, radna Teresa Mospan / , radny Władysław 

Wróblewski , 0 głosów „wstrzymujących”  Rada przyjęła projekt uchwały , która stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu.W głosowaniu nie brała udziału pani Monika Tomczak. 
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 projekt uchwały w sprawie :  regulaminu udzielania pomocy społecznej o charakterze  

 socjalnym  dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Marciszów 
Pozytywna opinię Komisji przedstawiła przewodnicząca radna Zofia Siudak. 

Innych uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Radny Janusz Banasiewicz Marciszów 
Uważa , że w projekcie oprócz stypendium socjalnego powinna się znaleźć kwota z 

przeznaczeniem na stypendium za wyniki w nauce tym bardziej , że  przepisy o udzielaniu 

pomocy socjalnym też o tym stanowią , prosząc o to żeby w projekcie budżetu oświaty 

zarezerwować pewna  kwotę. 

Ponieważ  pani Skarbnik Gminy pouczyła radnych na posiedzeniu Komisji Oświaty , iż Komisja 

nie może i składać wniosków do projektu budżetu  dlatego  ustalono że wniosek zostanie 

złożony przez dyrektora szkoły. 

Pani Krystyna Magda Skarbnik Gminy  
Wyjaśniła , że jest to regulamin pod dotacje , które Gmina otrzymuje. 

Wójt Gminy poinformował , że propozycja zostanie przez pani Marcie Jędrzejowskiej 

przedstawiona.  

Innych uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy zapoznał z treścią projektu uchwały, którą Rada przyjęła 

jednogłośnie i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

- projekt uchwały w sprawie : przyznania środków finansowych na pomoc zdrowotna dla  

  nauczycieli placówk oświatowych prowadzonych przez Gminę Marciszów oraz przyjęcia  

  regulaminu zagospodarowywania tymi środkami.  
Przewodniczący Komisji poprosił o przedstawienie opinii Komisji Oświaty n/t projektu uchwały. 

Radna Zofia Siudak zapoznała Radę z pozytywna opinią komisji informując ze szczegółami. 

Przewodniczący Rady Gminy zapoznał z treścią projektu uchwały , która Rada przyjęła 

jednogłośnie i stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

- projekt uchwały w sprawie : wniosku o nieodpłatne przejęcie linii kolejowej Marciszów  

  Jerzmanice Zdrój , 

- projekt uchwały w sprawie : wniosku o nieodpłatne przejęcie linii kolejowej Marciszów  

  Bolków Roztoka.  
Przewodniczący zaproponował głosowanie blokiem do czego nie wniesiono uwag. 

Rada w glosowaniu jednogłośnie przyjęła projekty uchwał , które stanowią załącznik nr 13 i 14 

do uchwały. 

- projekt uchwały w sprawie : wygaśnięcia mandatu radnego. 
Przewodniczący rady Gminy zapoznał radnych z treścią projektu uchwały, która została przyjęta  

14 głosami „za” , 1 głosem „wstrzymującym „ , 0 głosów „przeciwnych”. 

Ad.7. 

Sprawy różne  

Radny Adam Ryżowski - Wieściszowiece 
Zwrócił się do Wójta Gminy w sprawach :  

- aktualnej sytuacji na linii  Gmina – Spółka Wodna WZWiK po wyjściu Gminy ze Spółki 

- jak daleko jesteśmy z planem  zagospodarowania przestrzennego Gminy, bo zgodnie z   

  zapisami jak Gmina nie  wykona tego zadania to,  zrobi to za nas Urząd Marszałkowski , za 

  co Gmina będzie musiała  zapłacić,  

- segregacji i wywozu śmieci w związku z mającą nastąpić 100 % podwyżką  wywozu    

  dlatego chce wiedzieć jak daleko zawansowane są prace dot. budowy oczyszczalni ścieków  

  w  Marciszowie   

- przedstawił wykonane przez siebie wyliczenie dochodów z podatków dla Gminy/ dzierżawa  

  wywóz śmieci /  na przykładzie osoby prowadzącej działalność gospodarczą , dzierżawcy  

  kolorowych  jeziorek, radnego jako zwykłego podatnika podając wysokość kwoty na podstawie  

  czego  stwierdził, że brak jest w tym logiki finansowej. Zapoznał też z dokonanymi przez siebie  
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  wyliczeniami dotyczącymi korzystania z parkingu na kolorowych jeziorkach, którego dochód z  

  tego zgodnie z wyliczeniem radnego wynosi 28.500  zł rocznie, z czego nie korzysta Gmina , a  

  tym czasem ten  sam dzierżawca uiszcza do Gminy podatek w wysokości 12,50 zł. Natomiast   

  wywóz śmieci  dzierżawcy kolorowych jeziorek wg.wyliczeń radnego kosztuje Gminę 170,40  

  zł miesięcznie.      

  Dlatego zaproponował Przewodniczącemu Rady żeby wspólnie z adwokatem  rozważyli  

  możliwość podjęcia przez Radę Gminy uchwały w celu pozyskania pieniędzy z dzierżawienia  

  parkingu , żeby wreszcie gmina zaczęła szukać pieniędzy i miała jakieś środki na ochronę  

  środowiska tak jak to jest w innych gminach. Poprosił o zajęcie się tą sprawą. 

  Do Przewodniczącego Rady Gminy w sprawach :  

- braku odpowiedzi na wnioski zgłoszone na Komisji Rolnictwa i Budżetu w miesiącu czerwcu,  

- zwrócił się o uregulowanie odbywania obrad sesji Rady Gminy i Rady Powiatu , ponieważ  

  kolejny raz odbywają się w tym samym czasie w związku z czym nie można przekazać do  

  radnych Powiatu spraw,  

  Radny Andrzej Mitczak - Ciechanowice 
  Zwrócił się w sprawach :  

- wystosowania pisma do Powiatu w sprawie : naprawy drogi powiatowej w Ciechanowicach,  

- wystosowania pismo do wojewódzkiego zarządu dróg w sprawie umocowania rozbitego lustra  

  na drodze Ciechanowice  Pastewnik, 

- powrócił do sprawy sporządzenia planu urządzeniowo-rolnego dla Gminy Marciszów, temat  

  był omawiany na Komisji Rolno-Budżetowej , czy poczyniono jakieś kroki w tym kierunku. 

Radna Czesława Olejniczak – Sędzisław    
Zwróciła się w sprawie :  

- spotkania z mieszkańcami w temacie : planu rozwoju wsi Sędzisław,  

- w imieniu mieszkańców podziękowała za wyremontowaną drogę,  

Radny Janusz Banasiewicz – Marciszów 
Poinformował radnych o zapoznaniu się Komisji Infrastruktury z treścią korespondencji na linii 

WPWiK – Urząd Gminy n/t opłaty za wodę  i zapoznał z otrzymaną umową za pobór wody z 

nowymi stawkami obowiązującą od 1 sierpnia 2007  oraz rachunek za wodę z określonym do 19 

września terminem płatności. Zwrócił się do Wójta Gminy z zapytaniem jak ma się w tej sytuacji 

zachować.   

Na zadane zapytania Wójt Gminy udzielił odpowiedzi oraz w jaki sposób zostaną one 

załatwione.  

Do odpowiedzi nie wniesiono uwag. 

Ad.8. 

Zakończenie obrad sesji.  
W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Pan Henryk Mazur Przewodniczący Rady 

Gminy dokonał jej zamknięcia. 

 

protokołowała                                                                          Przewodniczący Rady Gminy 

Grażyna Dudczyk                                                                             Henryk  Mazur 

Insp.ds. biura Rady Gminy               

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


